
 
Referat fra bestyrelsesmøde den 14.09.2022 kl. 18.15 
 

1. Valg af referent til dagens møde 

2. Altanprojekt 

3. Orientering fra formanden / Lise – hvad er der sket siden sidst 

4. Diverse 

Til stede fra bestyrelsen: Christina Schrøder, Lise Jørgensen, Thomas Baunsgaard og Charlotte 
Stalikas 
 

 
1.Valg af referent til dagens møde 
Christina Schrøder blev valgt som referent til dagens møde. 
 
2. Altanprojekt 
Der er udsendt et brev til beboerne, hvori de bedes præcisere eventuelle fejl og mangler vedrørende deres 
altaner og døre. Der er ligeledes udsendt en skrivelse, hvori bestyrelsen efterspørger internethastighed i alle 
lejligheder. Disse besvarelser skal være bestyrelsen i hænde hurtigst muligt, dog senest d. 3. oktober. 
 
3. Orientering fra formanden Lise 

• El i opgang 21, 23 og 25 er efterset d. 22/8 og blevet repareret d. 25/8. 

• Vandskade i lejlighed 1 er udbedret, og regningen er modtaget. 

• Der er beboere, der har stadig ikke har lukket kældervinduet mod gården. Dette bedes I gøre for at 

undgå indtrægning af rotter. 

• Bestyrelsen beder igen alle beboere om at holde fællesarealerne frie for ting, grundet brandsikring. 

 
4. Diverse 
Bestyrelsen byder Charlotte Stalikas velkommen som nyt bestyrelsesmedlem samt Christina Schrøder som 
ny formand. 


